

2021 WORLD MASTERS GAMES AND WORLD MASTERS CHAMPIONSHIPS – KANSAI.JAPAN

PRELIMINARY NOTES FROM THE CANADIAN MASTERS NATIONAL CHAIR

DATE: 2020 07 15

QUALIFYING PERIOD August 16, 2019 to December 15, 2020

PRELIMINARY REGISTRATION USING THE IWF MASTERS REGISTRATION SYSTEM:

[www. Masterswlreg.com](http://www.Masterswlreg.com) **NO ENTRY FEE IS SUBMITTED. YOU DO NOT NEED TO CONTACT THE NATIONAL CHAIR.** THE NATIONAL CHAIR WILL DETERMINE THE VALIDITY OF THE INFORMATION YOU USE TO REGISTER WITH THE IWF MASTERS.

September 16, 2020; closes December 15, 2020

Be sure you have achieved the Qualifying Total.

AFTER PRELIMINARY REGISTRATION IS COMPLETED:

Between IWF closing registration date of December 15 and the opening of the WMG registration of December 20 you will know if you have been invited to compete. (*See note below)

Invited Member then registers for the WMG through the WMG website and **PAYS ENTRY FEE.** Member will receive accreditation before competing.

Registration website: www.kansai-wmg2021.jp

WMG REGISTRATION OPENS December 20, 2020 and closes February 28, 2021.

, **SELECTION AND REGISTRATION PROCESS:*

This will be communicated at a later date. It will be similar to how the 2019 IWF MASTERS PRELIMINARY AND FINAL REGISTRATION PROCESS WITH AN ACCESS CODE PROVIDED TO THE MEMBER FROM THE CANADIAN MASTERS NATIONAL CHAIR.

JEUX MONDIAUX MAÎTRES ET CHAMPIONNATS MONDIAUX MAÎTRES 2021 – KANSAI.JAPAN

NOTES PRÉLIMINAIRES DU PRÉSIDENT NATIONAL DES MAÎTRES CANADIENS DATE: 2020 07 15

PÉRIODE DE QUALIFICATION 16 août 2019 au 15 décembre 2020

INSCRIPTION PRÉLIMINAIRE UTILISANT LE SYSTÈME D'INSCRIPTION DE LA IWF MAÎTRES: www.Masterswreg.com **AUCUN FRAIS D'INSCRIPTION N'EST SOUMIS. VOUS NE DEVEZ PAS CONTACTER LE PRÉSIDENT NATIONAL.** LE PRÉSIDENT NATIONAL VA DÉTERMINER LA VALIDITÉ DE L'INFORMATION QUE VOUS UTILISEREZ POUR VOUS INSCRIRE AVEC LA IWF MAÎTRES.

16 septembre 2020; se termine le 15 décembre 2020

Assurez-vous d'avoir atteint le total de qualification.

APRÈS QUE L'INSCRIPTION PRÉLIMINAIRE EST COMPLÉTÉE:

Entre la date de fermeture des inscriptions le 15 décembre et l'ouverture de l'inscription des Jeux Mondiaux Maîtres le 20 décembre vous saurez si vous avez été invités à compétitionner. (*Voir la note ci-dessous)

Le membre invité s'inscrit ensuite pour les Jeux Mondiaux Maîtres (JMM) sur le site web des JMM et **PAIE SES FRAIS D'INSCRIPTION.** Le membre recevra son accréditation avant de compétitionner.

Site web d'inscription: www.kansai-wmg2021.jp

L'INSCRIPTION AUX JEUX MONDIAUX MAÎTRES OUVRE le 20 décembre 2020 et ferme le 28 février 2021.

***, PROCESSUS DE SÉLECTION ET D'INSCRIPTION:**

Ceci sera communiqué à une autre date. Ce sera semblable au PROCESSUS PRÉLIMINAIRE ET FINAL D'INSCRIPTION DE LA IWF MAÎTRES 2019 AVEC UNE CODE D'ACCÈS FOURNI AU MEMBRE PAR LE PRÉSIDENT NATIONAL DES MAÎTRES CANADIENS.